
Z A P I S N I K

sa XXXVII ajednice Skupštinc opštine Banjs Јивка održane 13* đo- 
cenbra 1963. godine u prostorijaoa Doioa kulture Бадја Lulia

rad.
štine.

Sjednica je počela u 8 časova.
Sjednici presjedava Sat predsjednik SO Popović Milo- 
Zapisnik vodi Oadjonović Zorka, radnik Bkupštine op-

Predsjednik konstatuje da sjednici prisustvuje 75 
odbornilai, a da je otsutno 29 odbomika.

Za đanaanju sjedniou izostanke su pravdali odbornioi« 
Gazić JoškoB Kajkut Djurađj, Pišteljić Dušan, Balić Azra, Benda 
Mihaola, Joadiair Nada, Kovaćević Rado, Perović Vlado, Petković 
Bojan i darčević Oraer.

Nisu pravđali otsuatvot Knežović Vlađo, Marić Anto. 
Vidović KLađjcn, Bela Mira, Buca Hardija, Džonbić Milorad, Jovic 
Vladin r, Ko,.;oj Boris, Kurt Anton, Mažar Žiža, Odić Hlra, Pirolić 
Meho* Puljić Drago, Ruždijić T-ofik i Trkulja Mitar,

Predsjednik prcdlaže dnevni red.
Odbomik Rojc Vora predlaže da se u dncvni red une- 

se tačka - Infonoacija o nokin problemima u školana "Mladen Stoja- 
nović" i "Goran Kovacić".

Prodsjednik SO Popović Milorad smatra da prijedlog ni-
Je hitan i da je sa tim prohlenima trcbalo upoznati prodhodno nađ- ežne orjane i Savjet za obrasovunje.

Gunić Džavid lznosi da je po ovim problemima posebna 
delegacija išla kođ predsjeitnika Sindikalnog vijoća te da smatra 
da je stvar bitna i da je troba unijeti u đnevni rou.

Medojević Marko postavlja pitanje da li se što predu- 
zima da bi so na vrijeme utrvr iio broj kandldata za upis u sređnje 
školc u idućoj školskoj godini da bi se na vrijeao mogle produzeti 
mjere , te da 11 se preduzlmaju m  kaicve ијеге u tom pogledu.

Predsjednik SO Popović Milorad odgovara da oe vrše 
sninanja i da će se pređ Skupčtinu opštine izaći sa đetaljnom in- 
foraacijon 1 prijedlozima.

Usvojen je prijedlog odbornika Rojc Vore da se kao 26. 
tačka uneoo - neki problemi u osnovnim školama "Mladen Stojanović" 
i "Goran Kovačić", pa je sa tlne usvojen plijedeći:



D N В V IT I H S D

1* Izvjeataj o izvraenju Društvenoe plana opštine 
Banja Luka za periođ januar—Goptombar 19o5» godino,

2. Prijedlog Odluko o iztajeni Slanova 225. i 224.
Statuta opštine Banja Luka,

5* Rcijeđlog Odluke o ismjeni Odluke o ođređjivanju 
kamatnih stopa ш  poslovni fond privređnih orga-iaacija, konunal- 
no i ugootiteljske djelatnosti, djelatnosti turistickog posredo- 
vanja i djelatnosti uslužnog aanatstva za 1965. godinu,

4. Erijedlog Odluke o osnovnin snjernicana za upravlja- 
nje sredstvima kaiaata na poslovni fond komunalnih privrednih orga- 
nisacija, privrednih arganizauija ugostiteljstva, turistiškog pos- 
redovanja 1 uslužnog aanatstva,

5. Prijedlog Odlukc o izajeni Odluke o ponovnon utvrdji- 
vanju vrijeđnostl stambenih z^rada, stanova i poslovnih prostorija,

6. Prijcdlog Rješonja o obrazovanju ko islja za pregled 
statuta rađnih organizacija,

7. Prijeđlog Rješenja o imenovanju članova konkuranih 
komisija za raapisivanje i sprovodjenje konkursa za inonovanjo di- 
rektora radnih organizacija,

8. frijedlog Zakljužka o đavanju saglasnosti ш  izjajenu 
Statuta Zaštitne radionioe "Obnova** Banja Luka,

9. Prijedlog Zaiiljucka o ođobrenju plam зјеба za 1966. 
godinu za šume u gradjanskoj svojini,

10. Itijedlog Zakljužka o odobrenju plona зјеба za 1966. 
godinu SPi' "Lanja Luka",

11. Prijedlog Za-cljuoka o odobrenju plana ајеба za 1906. 
godinu ŠL? "Kozara" Bosansisa dubica,

12. Prijedlog Zakljucka o odobrenju plana ајеба za 1966. 
godinu ŠPP "Posavina" Bosaaaica Gradiška,

l^. Prijedlog ZaidLjučka o ođobrananju ин
apagfanr .уч -̂̂ п ш п ј ^ и  sjedo orahovih stabala,

14. Prijedlog Rjošenja o korištenju sredstavn Rezeirvnog 
fonda opštine Banja l«ka,

15. Prijadlog Rješcnja o zađuženju opšdinc Banja Luka ш  
iznoa od 1,500.000 novih dinara,

16. Prijedlog rješenja o davanju garancijai
a) ZZ "Kozara" Ivanjcka ш  iznos od 30,450.000 din.
b) ZZ "Koznra" Ivanjska ш  iznos od 5,734.000 din.
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____ f 17 . frijedlog rješenje iz inovinsko-pravne oblauti*
___ (JLQ. frijedlog Hješenja o davanju garancija korianioima
sredstavB ia Fonda za stanbenu izgradnju na iznos od dinara 
142,789.451.-

,19. Prijedlog RJešenja o zaduženju opštinc Бапја Luica 
na zajaaSrrznoeu od dinara 89*000,000 kod Fonda za stašbenu iz— 
gradnju,— —  20. Prijedlog RJešonja o zaduženju opštine Đanja Luka
na zajam u iznosu od dinara 249,029,729,

i'' 21. Erljedlog Rješenja o zaduženju opštinc Banja Luka 
na z a I z n o s u  od dinara 52,000.000,

22, Erijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 
na zajam u iznosu od dinara 280,559.260,

23, Prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 
na zajaa u iznosu od 115*440,000 dinara,

24, Crijedlog Rješenja o odredjivanju stalne mjesećne 
nagrade predsjedniku Skupštine opštine Banja Luka,

25, Prijedlog Hiešenju 0 odrodjivanju lišnog dohodka 
sekretoru gkupštino opštine Banja Luka,

— — - 26, Pitanja i inforoacije odbornika,
Fo prvoj taćci đnevnog reda izvještaj je podnio Ronće- 

vić Vlađo, radnik Skupštine opstine.
Odbornik Plavčić Liilorad iznosi da jc u toicu godine zbog 

bolovanja izgubljeno 329.765 radnih dana i da dnevno otsustvuje sa posla preko 1000 radnika što se u mnogome odražava na produktiv- 
nout rada, Predlaže da se kod pravljonja planova za 1966, gođinu 
ovo i »  u vidu i da se tom problcmu posveti višo pažnje.

Odbomik Javor Bonislav postavlja pitanjo kako je aoglo 
doći do velikog povećanja lićnih dohodaka u nekia privrednim or- 
ganizaci јшаа,

Ođbornik Obralić Jsad smatra da nije u izvještaju trebalo 
iznositi samo cifre o povoćanju lićnog đohođka, nego izvršiti upo- 
redjenje i iznositi povećanje po kvalifikacionoj strukturft ili iz- 
vršiti uporedjenje sa radnicina istih grazm.

Odbornik Solaja Jefto iznosi da je iz izvjoštaja viđlji- 
vo da je stopa zaposlenja u posljednje vrijeme vrlo malo porasla 
i da se sa otvaranjem novih radnih mjesta ide vrlo oprezno, te 
da jo to usporavanje zaposlcnja lmalo pozitivni odrcžaj na produk- 
tivnost rada. Mišljenja je đa se privredne organizacije trebaju da 
više posvete prekvali:ikaciji svojih radnika, a da prerna raspoloži- 
vim podacina to ide vrlo aporo. PredLaže da so obrazovanju i usavr- 
šavanju radnika posveti više pažnje, a isto tako da privredne orga- 
nizacije koje nemaju prograca što prije ga izrade, Nadalje je iz- 
nio da bi planski trebalo vršiti zaposlenje i preciuzeti mjere da 
se kod đoficitarnih oblasti privređe naroćito u zamtstvu da ova đe-
ficitamost bude što manja, te da se ne đolazi u položaj da kod
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nekih grana poatoji višalc, dok kod đrugih nanjai: atručnih kadrova,
Odbornik Muhurdarević Avđo Je mišljcnja da je izvješ- 

taj dobar, te da bi o njogovon sadršaiu trebalo obavjettiti Jav- 
nost. Iznosi da je pri јог "Vitaminke” i ostalih privrednih orga- 
nizacija koje su poslovale sa duplom proizvođnjoD i većlm izvozon 
veliki uapjeh za nas, jer govori o velikom uspjohu novih privrednih 
ajera, a da bi Savjet za privređu trebao da ponojne onim privrednim 
orrjanizac 1 jama koje su novlm privrednim mjerama dovedene u težak po- 
ložaj* Isto tako Savjet bi trobao da se pozabavi pitanjom plasaana 
nekih proizvoda. Smatra da su zabrinjavajući troškovi Tvomice obu- 
će, a đa je nerealno đa se kod izvještaja o poljoprivređi iznese 
da i tu nedostaje repromaterijal. Poatavlja pitanje da li baš Tvor- 
nioa duhana гзога da uvozi filter štapiće. Mišljenje je da raspodje- 
lu dohođka treba dublje razmatrati i vidjeti kako se odražava nag- 
radjivanje u odnosu na strućne kadrovo.

Odbornik Seksan Slavko smatra da je 9 mjeseci vrlo kra- 
tak rok đa bi se moglo vidjeti Sta je privreda dobila, koji ss sve 
zađaci postavljaju pred njon i šta još oataje da se uradi. Smatra, 
da je najbitnijo to da sa cjelokupna krotonja povoljna i da kođ onih 
nrivrodnih organizacija kođ kojih se javljaju slabosti postoje nogu- 
cnosti da oe one otklonu.

Odbornik Lledojević fi arko saatra, da zemljoradnlćke zad- 
ruge nisu dovoljno učinilo za unapredjivanje svega rada, јег su Јо- 
dan od jlavnih svojih zadataka, kooperaoiju, zanemarile. One nisu 
shvatile svoju funkciju nosioca socijalistickih odnosa na selu kako 
treba, pa su se pretvorile u trgovaćka preduzeća kojima je to fjlav- 
ni zadatak. Mišljenja jo da se kod otkupljivanja poljoprivrednih vi- 
škova zadruge ne postavljaju pravilno, jer otkupljuju samfe ono što 
i. se đonese, umjesto da razviju življu aktivnoot i da same organi- 
zuju otkup na terenu. Iznosi đa i ove godine u onogim selioa rodilo 
voće dobro, ali đa nije izvršen otkup nojo đa stoka to voće jeđe, a 
na drugoj strani voće se u gradovima plaća vrlo slaipo. Hišljenja je 
da bi zađJtuge trebale da cu preor jentišu u pogledu uvoga rada i da 
bi preko pokretnih otkupljivaSa vršlle otkup na terenu svih onih pro— 
izvoda koji pređstavljaju vlšak za pacoljoprivrednog proizvodjaSa 1 
đa postanu glavni nosioci unapredjenja poljoprivredne proizvodnje na 
selu.

Predsjodnik 30 'iilorad fopović poatavlja pitanje šta mis— 
le prodatavnici vellkih privrednih organizacija, kakve su njihove oc— 
jene, šta misle preduzeti i kakvih teukoća imaju.

Ođbomik Dragić hragoljub ainatra da u izvještaju nije 
pravilno iznešeno kretanje ližnih dohodaka, jer kod uporedbe 9 mje— 
seci u prošloj godini sa 9 mjeseci u ovoj godini povećanje ličnih 
dohodaka je sarno 9£«

Odbornlk Krutjak Josip iznosi da se zemljoradnićke zad- 
ruge bore sa velikia teškoćama, jer poljoprivredni proizvođjaći vi- 
še nisu samo poljoprivredni proizvodjaći nego je to koabinacija iz- 
medju poljoprivrednih i industrijskih dooaćinstava, budući da se iz 
svake porodice nalazl poneko zaposien u industrijl, te im poljopriv- 
redna ijelatnost predstavlja sporedno zanimanje. Iznosi da je i u 
ovoj i u prošloj godini đato poijoprivrednim đomaćinstvima dosta sred— 
stava za nabavku sjemena, i umjesto đa sc taj zajam vraća u žitarica- 
ma, poljoprivređnici proizvođe zadržavaju za sebe, a dug vraćaju nov- 
cem.
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Nadalje izuosi đa so zaaljoradniSke zadruge naročito 
u planinskim icra jeviroa borr: so ogromnia teškoćama i da ih vrlc 
malo ko hoće da pomogne, koU organlzovanja prsiianja voSaka odziv- 
jt slab, kod nabavke telađi za priplod, poljoprivrednic1 neće da 
kod zađruga otkupljuju tolad nego Iđu u Slavoniju, lični đohooi 
u zađrugaaa su vtIoh niski to stručnjacl neće da so tamo započlja- 
vaju, traktori ae ne oogu uabaviti, jer uložena srodstva se ne is- 
platc, budući da traktori дјевеоЛша stoje neiskorišteni — to su 
sve tedkoće sa kojima se zađruge sukobljavaju.

Sređsjednik SO Idpović Milorad postavlja pitanje zašto 
zadruge ne nabavljaju plugove ako neće i ne isplati im so da na— 
bavljaju traktore.

Krutjak Josip odgovara đa su poljoprivredne sprave vrlo 
skupe, a češće puta se ne mogu ni dobiti, jer ih tvornice ne pro— 
izvode.

Eredsjednik SO Popović Uilorađ postavlja pitanje da li 
zadruge imaju snimljeno atanje u pogledu potrobe plugova i drugih 
poljoprivrednih alatljika, te da li se zaprežna atoka iskorišca- 
va 3&>z)0 za oranje i zar od oktobra do шаја пева nikakvih poslova 
sa кој!ш bi ee poljoprivrcdnici mogli baviti sa svojoza zaprežnom 
stokom.

Odbornik Jajčević Ivica iznosi da je voć ušlo u praksu 
da se pođncse izvještaj o krotanju privrede, eli da načln kako se 
ta materija obrađjuje nije najsretnije rješenje, jer se pokazuje 
saao finansijski efekat, a nc nosiocl privređne aktivnosti koji su 
vrlo važni. Iznosi da sc za cjelokupno kretanje u ovoj godini mo- 
že reči da je pozitivno, ali da je ostalo mnogo nenaplaćenih геа- 
lizacija 1 taj procenat jc vrlo veliki. Iznosl, da kz’etanje ličnih 
đohodaka nijo pravilno prikazano, jer kad зе kod Tvornice celuloze 
prikaže 600 radnika koji rađe povremeno na zasadjivanju, onda nji- 
hov prihod utiće na prosjek koji se đobije. Iznosi da pri Skupšti- 
ni opštine postoji Koaisija za praćenje kretanja ličnih đohodaka 
koja je u posljednje vrijome vrlo neaktivna, to da bi trebalo njen 
rađ aktivirati. Iznosi đa je u izvještaju navedeno da je prosjek 
za prvih 6 mjeseci ličnih aohodaka u šumarstvu 32*000 dinara, a u 
lndustriji 39.000 đinara, dok se u trećea kvartalu u šuoarstvu lič- 
ni đohodak povećava za 18.000 dicara, te postavlja pitanje kakvm 
su to ajerila i kakva je to intencija naglog skoka ličnih đohodaka, 
jer u privrednoj reformi trobaju da rastu lični dohoci, ali u skla« 
du sa opštoa aaterijalnom bazom. Na ove pojave komuna ne amije da 
ostane gluva. Nadalje iznosi da sređstva od W  koja u ovoj godini 
ostaju u privrednim orgaaizocijama je veliki doprinos jačanja priv- 
redne soći, ali eto sada se uvođi vođni doprinos koji će optoretlti 
privredno organizacije. Iznosi đa se kod trgovinc i komunalnih рге- 
duzeća u julu i avgustu na brzinu odredjivali instruaenti i na taj 
način sankcionisalo stanje protiv koga su bili svi, ali je to bila 
аашо privreaena mjera i odlučeno je 'oilo da će зе donijeti odgova- 
rajući propisi, te đa bi u tom pogledu ti-ebalo preduzeti što hitni- 
je mjere, jer da ima privrednih organizacija kod kojih je amortiza- 
cija vrlo ла1а, a lični đohoci vrlo veliki, te đa bi novim propisi- 
ma trebalo učiniti đa oni svoja osnovna sredstva povećaju, te da 
lični dohocl ne idu iznad ostale materljalne baze. Mišljenja je 
da so ne nože na jednoj sjednici pretresti cijela privređa nego da 
bi u buduće trebalo razmotriti stanje jedne, đvije ili tri oblasti
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ili бок šta više detaljno razmotriti po Jednu ili dvije privred- 
ne organiaaoije.

Odbornik Markić iinte siaatra da bi trsbalo aijenjati po- 
litiku na aelu, jer se Sešće pota zealjaradnik dovodi d& se revol- 
tira ш  nepravilan rad, što je slučaj bio sa ovogodišnjjji otkupom 
zobi. Poaljednjih nekoliko godina propagirano je aijanje zobi иш- 
jesto kukinnza i to su seljaoi prihvatili, a kada je zađruga treba- 
la da vrši otkup zobi nije to mogla učiniti, jer su bile noujedna- 
бепе cijene, te je đolazilo do svauja izmedju zadruga( a uz to 
onoge od njih nisu iaale jagacinakog prostora, te nisu mogle vrai- 
ti otkup. Smatx*a, da soljaciaa treba garantovati cijene, jer oni 
neće da u buduće siju i sa time propada polltika koju provoaiao 
u pogledu preorjentisanja ш  sijanje odredjenih knltura.

Odbornik Duvnjak Stojan smatra da treba postaviti pita- 
nje baze ш  osnovu koje se vrši uporedjivanje, te šta je sve utica- 
lo na ovukve pokazatelje i avaki od instrumenata tieba detaljno 
analiaii*ati. Iznosi da je ove godine u šumarstvu вјеше vrlo slabo 
pa ga je trebalo uvoziti da bi se izvršili planirani uzgojni rado- 
vi, te kako se nije uspjolo uvesti veće koliiine sjeaena, moralo se 
pristupiti uzgojnis radovima putea sadnioa, što je mnogo sporije i 
skuplje. Nadalje iznosi ua se u pogledu prevoza ui'venih sortimena— 
ta nallazi ш  velike te^koće, te predlaže da зе lormira poseban po- 
gon za prevoz drveta. U pogledu pouataka o kretanju ličnih dohoda- 
ka iznosi da izvještaj niju х-еаХап, jer da uz sezoni radniei rade 
1 po 14- sati, a da je prosjek prioanja oko 40.000 dinara, a zimi je 
još i oanji.

Odbornik IVanić Jovo smatra da bi jednu sjeđniou Skupštt— 
ne opštinu trebalo posvetiti pitanju zaciruga da bi se aoglo viđjetl 
da li su to prodajne zudruge, jer je u posljednje vrijeae očito da 
je zaaisao rada zadruga ргоnašena. Uišljenja je da bi Skupštinl op- 
stine trebalo prezentirati cluborat iz kojeg bi so viđjelo đa li зе 
zadruge bave proizvodnjom, otkupcn , kako su se orjentisale ргеша 
poljoprivrednom proizvodjaču i šta je učinjeno za stvaranje punkto- 
va za otkup.

Odbornik Euzadjić kajko smtra, da je poljoprivređa za- 
postavljena, da se od zadruga ne aože zahtjevati da vrše usluge pri- 
vatnin lioima ako neicaju vine od dva traktora, đa zadruge neaaju 
zaprcžne stoke, da je kooperacija vrlo slabe, da se obradjivanje ze- 
mljišta vrši saao dok je lijepo vrijeme i da punktovi za otkup ne- 
poatoje,

Predsjeđnik 80 Popović Milorad izno&i da će na jednoj od 
idućih ujednica biti r a z m t m n  razvoj poljoprivrede, te da se ш  da* 
шопјој sjednici diskudiju veže za lzvještaj ost devetomjesečnom iz- 
vršenju.

Odbornik Djumić 71ađo srnatra, da se z<idrugama ne pruža 
potrebm pomoć da je zo.nljoraunja usitnjena, te đa se ne aože govo- 
riti o većoj kooperaciji. Iznosi da se poljoprivrednim proizvodja- 
6iina od strane zdiruga đa djubrivo, sjeme i ponokađ usLuge, a dada 
se boru plodovi oni to plaćaju novcem, a ne u plođovima jer ih je 
vrlo ;.ialo i ne mogu da pod Дге ni njihove vlastite potrcbe.

Odbornik Dragić Dragoljub iznosi da postoji vjcrovanje 
da zfcdruge imaju velike koristi od trgovine, te da se njome bave 
ali da se može vidjeti da je čisti prihođ od ca*,;ovine vrlo mall
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taL.o đa u tOKu godine iznosi oko 2 miliona dinara, dok je iiata 
dobit od vla&tite proiisvoclnje oko 15 miliom dinura. Iznosi đa 
saciz'uga n& prodaji braum п о ш  ni dlnara Sistog prihoda. a pro- 
đavoice moraju biti snebdjovene tim artiklom. bto ве tice otku- 
pa zobi isti ne teće kako treba , jer je zadruga u Dobrnji ponu— 
dilfe veću ci.jt nu budući d& Je Bklopila ucovor sa kua&klo privred- 
niiu preduzećem o prodaji cjelokupne zaliho zotl po 100 dinarav ta- 
ko da zbog toge može proizvođjačima 1 ponuditi veću otkupnu cije- 
nu. Iznosi đa je njeg^va zadruga snizila ooicupnu cijenu zobi na 
BO uinara, Jer Je хивш кошо prodati. Sto se tiće integracija zad- 
rdga smatra, da bi о ш  bila pozitivna, Jer ne bi dolazilo do ovak- 
vlh konkurenciJa. Mišljonja je da bi nadležni organi trebali viae 
đ& ао pozabave pltanjem zeđrugav te đa vide pod kakvin uelovima žl- 
vu i r& e zadruget te da Im ee pruži poaoć, jer je poznata stvar 
da poijoprivreani atručajacl nece da idu ш  sela niti da pruže svo- 
ju poaoć.

Odbornik kecuian i ilan je aišljenjs da bi trebalo raz- 
mutruti oblast po o’olast, a ne ш  ovaj nacin. 'lišljenja je da je 
cjelokupna privreda izvrsila svoje zadatke koji su se prod nju po- 
ataviii nakon privredno roforaev jer su se sve 'oacile na pronala— 
žonje unutrašnje rezervo ua bi se rnogle uklo^ltl u nove privredne 
mjerev samo se još uvijeu пакако gleda ekuueno i sa aspekta svoje 
privredne organizaoijov te se stiće utis&k ća svak vodi raćuna sa- 
tk» o sebi 1 da ge lntot>acija а ш tra nužnin aloa. Navodi primjer 
j&ektičaog preduzeća i ,Ti.laontaHv gdje su odnosi svedoni зкого na 
špijuniranje uojesto de ас ta dv& srodna prođuzeća pomažu kako u 
po iodu strućnjaka, t&ko i u pogledu rada. Misljenjs je da mnoge 
privredne orgenizaclje uoće u buđuće moći ovako zacaurono živjeti, 
n<jgo ćo na p r r a  ajestu morati da sagledaju zukon ekonomlke. liiŠ- 
ljouja je đa proširenu reprodukciju treba prebuciti na radne orga- 
nlzaclje i ne dozvoiiti da lični dohoci idu iznad produktivnoati 
rada. Mišljenja je da su najsigurnija ojerila pokazatelji, ali da 
so onit nažalost, kasno ot.radjuju( te da bi Ih trebalo na vrijeme 
koriutiti i to uporedjivmnjem po srođniia д г о ш ш  ili org&nizacija— 
ma. Što se tiće povećenja lićnih dohodaka kod Sumakog privrednot' 
preduzeća mišljenja je da to pređuzeće mora biti svje&no toga da 
ш  prvom mjestu treba da obezbjedl jeftiniju roprodukciju. Nada- 
lje izaosl da je u materijslu navedeno da 'kupštlna opštino nijo 
iaplatlla dužae raoune Iroduzeću "Cvje«ar**v te da se ovako ne mo- 
že poslovati i da nl uprsva nijo trebala đobije platu, ako 
Preduzeće "Cvjećar" nije aicjlo zbog tog dugovanja da na vrijeme 
isplatl evojim radniciiaa.

iredajednik SO Popović Hilorad iznosi da su bill blo- 
ki t-nni ra 'uni i da se isplata aogla vršiti sauo licnih dohodakav 
a Uugovanja "Cvjećaru*' ne suiatr-aju se llčniu uohoei a.

Modić Hade jc mišljenja da je Iroduzeće "Jelšingrađ" 
napr&vilo veliku greciku mjenjanjeo svoje proizvočnjet jer da se 
vraća tamo gdje je bilo prije 10 godina i nakon dobro plasiranih 
avojiii proizvoda. Iznoui da će nove banke povući svoje kredite 1 
đa ćo proširena reprodulxija ostuti privredcin oiganiztcijam, a 
one će morati imati srodstva i za obićnu reprodukciju. Iznosi da
Žo "Vitaaiinka" postigla đbbre rozultate, ali dc 1972. godine аога a vraća anuitete koji su dosta veliki i do tog vremena ovo produ— 
zeće neće moći ništa da uloži u pi-oširenu roprouukciju. Što se ti-



ćo integracije kojoj nnogo privredne organizacije cada ne pri— 
laze rado eaatra da bi ih trehalo upozorlti o njeraoa koje će 
proizvoati privredna refonaa da bi se na vrijeae umšle, јег da 
co ih :au:ida kaanije natjorati da stupe u integraciju bez obzira 
da li to oni žele 111 no«

Odbornik l'cmon Ivan saatra da stoji to da "Jelšinerad” 
nijo logao da ide na planiranje serijske proizvodnje onih proiarvo- 
da koje je do sađa proizvoJio, ali da se aoruo prooi'jentišati,
Jer innie se ne bi mogla iekoiistiti stoprocontm proizvodnje, te 
oi to dovelo do otpuštanjn volikoj bro ja radniiai, Iteduzeće se ao- 
ralo preorjentiaati na proisvodnju onih artikala koje traži trži- 
šte, јег je taKva proizvodnja privreaeno mjreutabiinija#

Hončević Vlado, radnik Skupštine opštine objačnjava 
zašto se sveobuhvatno podnio izvjeataj o izvršonju za 9 njeseci, 
jer du au ee trebali prilzazcti ovi eleacnti plana« Iznosi da je 
opšta ocjena da je za ovo vrljeme trjovina inala iovoljno izvrše- 
nje, te đa ne sreba ići ш  stvaranje usltnjenih oađova, nego da 
bi tu sredstva trebalo iaicoristiti za veću aođemizaciju u tr^o- 
vini. điuljooja je da bi trebalo postaviti pitanje pravilnosti 
priajonjenih instru lonatn - konkrctno u služaju oarzi, te da bi 
moždu trebalo hitno vršiti i*eviziju. Nadalje iznosi da se kod 
"Grudjo'* odredlo doprJLnooa da bi srađjani dobili jeftinlje pi-oiz- 
vodo, a icasnije da uu so ta aredstva iskoristila za povecanje fon- 
dova i ličaih douođaka, to зо postavlja pitanjo da li je Skupšti- 
na opštine bila u pravu kada se odrekla poreza ш  praaet i ođrek- 
1а toja vida prihoda, a ta aređstvn Je kasniie preduzeće upotrije- 
bilo u ovoju korist. Što so tiće zualjorađničkih zadru^a o njiho- 
vora rudu ee u izvještaju povoljno izrazlo, ali da ima privreanlh 
Oi'sStuiizaciju koje se ne drže pravllnika protiv kojlh treba predu- 
zeti гајсго. Pređuzeće ”7itaaiak»" irsa obaveza po amiitetiea koji 
iznoee godišnje 45 nilione đinara, pa je preduzeće zahtjovulo da 
зе oslobodi svih anuiteta do bi taô li izvršiti nodernizaciju. Što 
se tiče iatesrfccija iznosl da kod amogih privruđiiih orasnizacija 
postoje ekonoraske aogućnosti za to, ali da pojođini rukovodioci 
iz tlh privređnih orsanizaoljn zbog svojih vluotitih interesa to 
kočo.

Odbornik Javor Toraialav postavlja pltunje ko je odgo- 
voran što su neke privredno arganizaeije isplatile lićne đohotke 
protivno pt‘opisina pravllnika.

Eomčević Vlado smatra, da Soralslju za pračenje ličnih 
dohodaka treba aktiviziraki.-

Javor Tomislav s^atra da je pravilnik norraativai akt 
i ako privredna organizacija od njega odstupa raora od0-ovarajući 
огзап da interveniše i produzme rajere protiv tateve piivreone orga- 
nizacijo.

Uaznadar likrem iznosi da nije došlo io integracije 
'’Solonijala" i "Ansroproiaeto'*, jer đa je đošlo đo nekih miaoila- 
ženja. Iznosi da je đošlo đo aaglog pofrasta foodova u tr^ovini, 
all đa su oni rascjepkani, te da bi integracijoci zsnogo bllo uži- 
njeno, naiočito u p03l.edu opreraljenosti koja je vrlo slaba, a 1 
u pogleđu ualova rada.
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Izn-jsl da su tr^oviae al-bo onrcaljenc, du se roba dostavlja za~ 
pražeto voziliiaa, đa зе liSni dohoci krećli u prosjeiM od 52.000 
dinrira, žto je vrlo aalo u ođnosu na radno vrijeiia icoje se obav- 
lja i aedcljoK, a većinor i aa vrijeme dršavnih iiraznika kada se
vrše inventvre.

Odbornik Basarić Eranko ematra, da se oUraz ekononsklh 
зцје1*а 'iože oćekivatl tefc iduće <.*odine. Što se titše pravilni.ka pri- 
vreinin ox'ganizacija ne postoii propis po kosio bi iaao nefco pravo 
da se ајеза u njih.U pojledu integrecija Siaatre dti se pollticke 
orgeniEacije trehaju posabaviti ti-л subjektlvnim fafcturima fcoji 
to 1азбв i posvetiti više хлипје fonđoviBia fcoji bi poboljšali uslo- 
ve rada u trjovini. Iznoai đa se u našoj zemlji daje veca ;aarža u 
trgovini nego u inostranstvu , a u većini siućajovu trgovine ne umi- 
ju da iskoviste ta sredstva, je r  su газсjepka.no, lokall зе još uv- 
jek zidaju kao ćepenci 1 no odgcrvaraju sadašnjim sahtjeviraa. Soat- 
ra da stari naćin poslovanja treba odbaciti.

Odbornik Soksan Slavko saatrra da radna organizacija ne- 
rnože pravilnike nijenjati kako о ш  hoće 1 u njih unoslti ono što 
oni uoće ako je protivno opštirn intencijama i m  štetu fondova bez 
obzira ш  objvktivne uslove.

Pređsjednifc 30 Bopović .’Jilorad ianosi da postoje prin- 
cipi po koiiaa se izrcdjuju'pravilaici i tih cc principa raoraju 
pridržavati privredne orjanizacije.

Odbornik Javor loraislav smatra da jo ovo i suviše oiro- 
ka diskuoija, ali da ae ođhoraioi aoraju ajetati, jor da ви predsta- 
vnici naroda, te ako 6e cc poslovati na princiou dobrog domaćina, 
oada se noće dozvoliti da зе ;ravilnici mjenjaju po ćetiri-pet pu- 
ta iaiLo kome konvenlra. Iznosi da sa već 10 souinu rješava o naći- 
nu plaćunja jedne privredno orsanizacije drujoj, pa oc pogleda fco- 
lifco se u toku jeine godlnc plati sudskih tassa po tužbaaa jedne 
privredne organizacije protiv druge, ouda se vidi da ве otislo u krajnoct lioja zabrinjava, Smatra, da bi trebalo rješavati jedan po 
ј-зоав problom.

Odbornik Cigacović icilan smatra da se rincipi ne smi- 
ju rušlti, pa afco je bilo rješeno da se prema obračunu izvrši 1 
isplata licnih dohodaka toja se Jrobalo pridržavati. Što se tiće 
israjoae pravilnika iiišljanja je da se on može vraiti a da je nepra- 
vilan stav "Gradje" đa sroclotva која je dobila oslobođjenjem od po- 
reza oetavlja u svoje fonđove. Predlaže da Sfcupština opštine uputl 
apel privrednim arganizaaijoma da u buduće ne vroe probijanje lić- 
nih dohodoiaa, Mišljenja jo ua se perspektiva x*adne ccrganizacije 
raože obezbjedi tl samo jacanjon fondova. a reservni fond kao i dru- 
■3± EOjli bi biti stabilniji Ia«3* bi i instrunenti bili stabilni. 
Iznooi da je kovaćka indu fcrijadeficitariia i što se tiće anabdjeva- 
nja alatkama moglo bi se izvr.iti kada bi produzeća fcoja se bave 
prođajora fcih alafcld inala taćan proglod pofcrobii na terenu. Mišlje- 
nja je da bi na prvom mjesfcu sadruge trebale đa đoatave izvještaj 
kolifco ir. treba alatljika pa bl bile sa njina ш  vrijcrae snabdjeve- 
ne.

Odbomifc Jajćević Ivica izncai da se šesto бије kada se 
kaže da se sa dohoci a fcreba ophoditi pažnjott ćobrog privrednifca, 
a <ia lične dohotke dijele oni fcoji im&ju. Mišljenja je da bi na



sjeđnleaaa Skupštine tx*obalo rodovno raz;ata?ati atanje pojedlnih privrodnili orr;anicacija.t m  primjer slucaj freduzoću "Lauta" ka- 
du se toia preuuzeću trebulo pocioći da bi našli lo .aciju.

Odbornik Voren Ahact s m t m  da bi đoao&enje zaključaj* 
po ovoj fcaćoi trebalo odcoditl do iduće sjednioe da bi se sagledala 
prva dejsfcva privrcđne rcfooiTje, a da đo tada odGovarajuće službe iz— 
rade analizu u koju bi bilo utiijete i greake kojc ш  ос o ovoa peri- 
odu pojavile kako bi se to по(До koristiti sa budući rad«

Nakon di3kusijc predsjednik SO Popović fclilorad predlaže 
da se uovo,ji izvježtaj 1 doncsu slijfcdeći zaključci:

1. Đa se na sjednicarm Skupštine opštine i vi.jeća radnih 
zajednioa poeebno razaatra stanje u poieđinim nrivi'ednim organizaci- 
(jaiao i pojjođinin sranam, n.jihove oosućnosti i perspektive.

2. Da se preporuči rudnim organizaoijam da se pridrža- 
vaju dokuiianata o privt*ednoj rsformi, a posebno đa poštuju princip 
poslovcnju s pažnjom dobros ptivrednika i đa rade na jačanju svoje 
matcrijalnc baze.

j5. Da se preporuči radni'i organizacijaaaa aa:
- pospješe izvršenje plana га 196J5. godinu, kao i 

nabavfcu repro-ciatarijala zaI. kvstrtal 1966. godinc,
- da iskustva iz ove godine iskoricte prilikom izra— 

de plana za 1966. godlnu,
- da ukljućc sve članove kolektiva u j>osledu usvaja- 

nja, shvatčiuja i provođjcnja re orme, te da ona postane svojlna ci- 
jelog kolektiva.

4. Da sc inte.jrucioni procesi ne jx>smtraju jampanjsfci 
nego fcao -astavni dio roforsic i stalni zadatak. fconomska opravda- 
nost ti-cba đa bude primarna, eli зе ne smlje oekati sadnji .aomenat 
da se ексшошЈка potrcbc pri tvoi*i u ekonomsku nuž u.

5. Aktivnost radnih arjanizocija svodiia oe ш  prva sna- 
laženja u reforni, a vrlo nlo гш dugoroćno sa3lo<5lavanje i рго*р?ат1- 
ranje rauvoja, sa izuzetfcoa fcod Pabrike celuloze, !‘Hudi Oejaveoa" 1 
•'Jelšinjrcda". Prej>oru5iti da ae radne organizacije i njihove struč- 
ne službe anGažuju ш  izradi dujoroćnih projraaa ruzvoja.

6. Raspodjela ličnih dohodaka nije adorretaa produktiv- 
nosti. Oaivjeti rad konisije za praćenje raspodjolc ćistoj prihoda. 
žroporućiti da se posveti veća pažnja toj raspodjell ва stanovišta 
dobros jazdovanja, i da se izbjegava povećanje ličnih dohodaka na 
račun fondova.

7. Prsđuzeti mjere sa stabilizaciju poljoprivredne pro-
izvodnje i stvaranje izvjesne aijumosti kođ poljoprivrednih prolz— 
vodjača.

S. fTeporučitl zciljoro.dni6kim zadruearaa za utvrde pot- 
rehe zu aletkoma пз svom tercnu, da bi prolzvodnc orjanizacije aog- 
le planlrati jroizvodnju, a trjovinske nabevku pofcrebnih alatki.
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9. Prepomičiti Predu^eću "Lesta’', "Vrbns” i ŠJRP đa raa- 
Kotre aoguenost lategraoije irevoznog perica«

10, Da odbornici ne pogodan način inTormi&u birače o кгвч> 
tanju (vrivrede u ovoj godini.

11. Kritički preclc-dati inatrunente po dru&tvenon planu 
oputino sa 1965. godinu i Upotrebiti iskuctvo za naredni društve- 
ni plan.

Eriđedlog pređsječnika 30 Popovič failorada jedDOglasno де 
usvojen, a в& tim i izvješfctj o izvršenju Orufrtvenog plana opštine 
Banja Хлдка ш  period јваиаг - sopteabar 1965. sodine.

Po drugoj tačci dnevnop; reaa jednoglasno je usvojen prijed- 
log Cdluko o izajeni članovu 225* i 224. Stetuta opštine Panja Lu- 
Isa,

Po trećoj tačci dnovsog reda diskutovuo де ođbornik Verem 
Ahrjet koji C'atra da bi trob&lo đobro sagleđati on li kod Elektič— 
nog proctuaoča ime. unutraanjiu roz«.-x*vit te u koliko ih ima prvo njih 
iskoriatitl, osim toga douro ispitati i ostalo stonje u ovoj pri- 
vređnoj aT janizaoiji, kao i stoiJU rastura која ae ta io primjenjuje.

Olujić Lragan, radnik dluipštine opštine nmtra đa se ova 
odluka no jrože prl:ajenjivati retroaktivno, to jaet od 1. avgusta.

itedsjednik 30 Popović ... ilorađ predlnže da зе kod ove pri- 
vredne №jxnizaclje iaa$ru&enti za iđuću godinu podvrgnu krltici.

irijeđlog Odluke o iza^eni Odluke o odredjivanju kanatmih 
stpa ш  poslovni fonu privrodnih or;;anizacija, ko un&lne,ugosti— 
teljake djclatnosti, djolatnosti turističkog posrodovanja i dje- 
latnosti uslužnog zanatstvu za 1965« godinu jodnoglasno je usvojen.

Po četvrtoj tačci đaevnog reda jednoglasno je usvojen pri- 
jcdlofj Odluke o oanovnin saijemicam« za upravljanje sredstvlma ka— 
aata na poslovni fond kamnnnVnlh privrednih organisacija, privred- 
nih organizaclja ugoetiteljstvu, turističkog poarođovunja i usluž- 
nog zanatstva.

Во petoj tačci đnovaog reda jednoglasno je usvojen prijod- 
log Odluke o izmjeni Odluko c ponovnom utvrdjivuinju vrijednosti 
atambenih zgrada, stanova i pošlovnlh prostorija,

Po šestoj tačci dnovaog reda odbornik iledojević Marko i 
Božić Tlađo iznose da зи prizauzeti, te da se nc prodvidjaju u 
fcoaisije.

.lalion điskusije jednoglasno je usvojen prijedlog Rješenja 
o obrazovanju koaisija za ps?o,;led statuta radnih orga'iizacija uz izmjaou da se nj<-sto Plavčić lorada imanuje iiuhurcarević Avđo, a 
jajesto Bolić Azre, Harić Anto.

PO scdmoj tačci đnevnori reda jednoglasno je uavojen prijed— 
log rjašeaja o iinenovsnju đlanova konkurenih komiaija za raspisiva— 
nje i uprovodjenje koakurse zu imenovanje d irektora radnih organiza— 
cija.



Во ошаој tacci dnevnoo rede jeđnoglaano je usvojen 
prijedlo;; Zaicljučica o davonju saglaanosti na izmjenu Statuta Zaš> 
titne radionice "Obnova" Banja Luka.

Po devotoj taćci dnevnog reda jednoglaano je uavojea 
ZaLljućak o odobrenju plana ajeća га 1966. godinu za šume u građ- 
janakoj svojini.

Po desetoj tačci dnovnog ređa jednogiaano je uavojen 
prijeđlog Zaključka o odobrenju plana sječa za 1966. godinu S£P 
Banja Luka.

Po jedanaestoj tučci dnevnog reda odbomik Božić Vlado 
postavlja pitanje da li su atručnjaci izračunali koliki je godiš- 
nji priraštaj šuiaa i da li je prlraštaj veći ođ aječaf na šta nu 
pređsjednik SO Popović Uilorađ ođgovara da je sječa uskladjena i 
da se vrši ргеша katastarskoa pregledu.

Bednoglasno je usvojen prijedlog Zaključka o odobrenju 
plana sječa za 1966. godinu SIP "Kozara" Bosanaka Dubica.

Po dvanaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno je usvojen 
prijedlo . Zaključka o odobrenju plana sječa za 1966. godinu ŠPP 
"Posavina" Bosanska Gradieka.

Po trioaestoj tačci dnevnog reda jcđnoglasno je usvojen 
prijedlog Zaključka o ođobravanju sječe orahovih stabala uz prijed- 
log predsjednika SO Popovlć Milorađa da se u buduće rješavanje po 
sječi orahovih stabala izuzne iz nadležnosti Skupštine opštiae, te 
da to rješava nadležna služba.

Po čatmaestoj tačci đnevnog reda jeđno jlasno je usvojen
prijedlog Hješenja o korišćenju sredstava Hezervnog fonda opštine 
Đanja Luka.

Po petnaestoj tačoi dnevnog reda jeđnoglasno je usvojen 
prijedlog Hješenja o zaduženju opštine Banja Luka m  iznos od 
1 ,500,000 novih dinara,

Po šestaestoj tačci dnevnog reda jednoglasno su usvojeni 
prijedlozi rješenja o davanju garancija ZZ "Kozari" Ivanjaka na iz- 
nos od 50,450.000 i ZZ "KozarA" Ivanjska na iznos od 5,734.000 dina- 

* га.
Po aeđannaestoj tačci dnevnog reda jodnoglaano su usvoje- 

ni prijeđlozi rješenja lz imovinako-pravne oblasti
I - o dodjeli nacionalizovanog neiz radjenog gradjevinskogsealjištat
- Pranjić Mariji,
- Tutcović fr’iloau.-
II - o odbijanju zahtjeva za doujelu gradjevinskog zealjl-

štat
- Stanivuković Jove,
- Gamberger Vere,
- Tadić Rađovana,
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III - о đopuni r јеоопја N00 Banja Luks broj HV-364 ođ 22*7* 
1960. godine,

I? - o ukidanju rješenjas
- N00 Banja Luka broj 04—NS—362 od 16*12.1961. godine,
- N00 Banja Luica broj 04—fS-6/1 od 31 «3« 1961. gođine,

l - o  izmjeni rjesenja Skupštine općtine Banja Luka broj 
339/2 od 15.7.1964. godine,

7 I - o  ukiuanju rješenja Skupštine opštine Banja Luka broj 
04—N3—271 ođ 28.4.1962. godine,

VII - o određjlvanju organoo koridćenja Centra za akolova- 
nje kadrova u privredi,

VIII - o odbijanju zahtjeva za pokretanje postupka o davanju 
na korišćenje gradjevinskog neizgradjenog zenljištas

- Kremenović Sajka,.
- lfirjanić Desimira,
Po ooazmaestoj tačci đnevnog reda Jednoglasno je usvo- 

jen prijedlog RJešenja o davanju garancija korisnicima sreastava 
iz Fona za staabcnu izgradnju na iznos od dinaro 142,789.451.- di— 
nar, s tim da odgovarajućo službe uz ovo rjušonje obrade anuitete 
i podatke komo su iz tih sređstava dati stanovl, te da se anuiteti 
preneau na korisnike stonovu,

Po devotnaestoj tačci đnevnog reda jodnoglasno je usvo- 
jen prijedlog Kjošunja o zađuženju opštine Banja Luka na zajam u 
iznosu od dinara 85,000.0 ;0 kod Fonda za stambenu izgrađnju.

Po dvadesetoj tućci dnevnog ređa jednoglasno je usvojen 
prijedlog Kješenja o zađuženju opštine Banja Luka na zajam u iznosu 
od dinara 249(029.729 dinara.

Po dvadesetprvoj tačci dnevnog reda jednoglasno je usvo- 
Jen prljedlog rješenja o zaduženju opštine Bunja Luka ш  zajam u iz- nosu ođ dinara 52,000.000.

Po dvadesetdrugoj tačci dnovnog roda jeđnoglasno je usvo- 
jen prijadlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka na zajaa u iz- nosu od dinara 288,359.260,- dinara.

Po dvadesettrećoj tačci dnevnog reda jednoglasno je usvo- 
jen prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka na zajam u iz- 
nosu od 115,440.000 đinara.

Po svia rjesenjima od tačke 18. do zaključno sa ovora tač- 
kom potrebco je prenijeti anuitete po zajmovima ш  korisnike stanova.

Po đvadesetčetvrtoj tačci dnevnog reda jeđnoglasno je us- 
vojen prijedlog Rješenja o određjivanju stalno mjesećne nagrade pred- 
sjeđniku Skupštine opštine Banja Luka.

Po dvadesetpetoj tačoi dnevnog reda jednoglssno je usvojen
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prijedloL; Hješenj« o odredjivanju llčnog dohođHa sekretaru Зкир- 
stine opstlne Banja Luka.

Po dvadesetšestoj tačci dnevnog reda odbornik Појс 
Vera iznijcla ie neke probleme u školana "Goran Kovačić" i "11a- 
den Stojanović" i oolila da se ovin problemima pozabavi Skupšti— 
ш  i da ih pokuša riješiti. Isnijcla je đa за aađacl koji se poo- 
tavljaju prod prosvetne radnike krupni i odgovorni, budući da oni 
vaspitavaju mlađe naraštaje 1 dužnost im je da od njih stvore čes- 
tite gradjane. u da зе đešava da ti prosvjetni rudnići neće u pot- 
punosti da unesu sebe u tim svojia zadaoima. jer da su nezadovolj- 
ni atanjoj u kojem se nalaze. Ako se želi, da prosvjctnl radnik aa 

w ljubatlju i odustevljenjem radi u svom poaivu treba mu pomoći. Ra
prvo-a mjestu liČna. primnja prosvjetnih radnika nisu u skladu aa 

■e mstalia poekupljenjem. a radni ljudi u privredi, pa i kod organa 
upirave plaćeai su bolje nego u prosvjeti. Primjenjivanjem Bakona 
o javnim služhenicima plate prouvjetnih radnika ш  fukultetoa bile 
ou vrlo ualo. tako da nisu bilo dovoljne ni za najnužnije potrebe, 
a da jc donosenjem pravilnika došlo đo ispravljunja anogia anomali- 
ja, ali da još uvjek ima raznih nopravilnosti. Saatra, da nisu dovo- 
ljno sti iulirani ni ljuđi sa vlšom atruČnoia аргедш u odnosu na one 
sa srednjoa spremoa, jer da ruzllka nije adekvatna uloženom trudu 
za dohivanje te spreme.Iznosi podatke o prosječnoci primanju profe— 
sora, nastavnika i učitelja i moli da ae ovim pitanjem pozabavi Skup- 
ština.

Predsjednik SO I4>pović Milorad soatra da se na današnjoj 
sjednici дс mogu donijeti zadljučoi. Iznosi đa je poznato da je ka- 
dar u školama slabo plaćen i da se sada vodi na saveznom nivou did- 
kusija u pogledu novih propise iz oblasti školstva, pa smatra da na 
đanaanjoj sjednici ne bi trebalo ulaziti u diskusiju po ovom pita- 
nju, nego zađužiti 3avjet za obrazovanje i nadležai organ uprave da 
razmotre ovaj problem i sa pouacima izadju pred Skupštinu. Badalje 
iznosi, đa se pokušalo bar đjelomićno pomoći prosvjetnim radniciaa 
u pogleđu povećanja njihovih plata te su priaill u vidu valorizaci- 
je UČnih dohođaka 15%» dok u upravi valorizacija iznoei samo 10%.

Odbornik Bojc Vera postavila jo pitanje kada će blti 
isplaćeni honorari nastavnicixia na nekim školama» a koje su održali 
joa od cepte ibra лjезеса, na čta joj je predsjednik SO odgovorio da 
ce biti isplaćeni nakon rebalanuu budžeta.

Odbornik Guzijan Slavko postavlja pitunje da li je pove- 
ćanje honorarnog rađa kođ proovjetnik radnlka u nekia školama treba- 
lo da prodje kroz sjednicu Skupštine opštine.

■Љ

- Odbornik Memić Riđvan ematra da se Skupćtina treba poza-
■ baviti pitanjem mrcža osnovnih šfcola, buđući da su skinuta aredstva 

за investlcija za školstvo.
Odbornik Djuoić Vlado predlaže da зе zavcde lokalni au- 

tobusni saobračaj bar dva puta nedeljno do Krupe na Vrbasu.
Odbornik Vulić Boško moli da se u buđuće sjsdnice zaka- 

zuju sa počotkon u 9 časova, jcr mnogi autobusi dolaze u to vrijeme » 
a kod pocetka u 8 časova odbornlci iz uđaljenijih sela moraju doći 
dan ranljc, to da se preduzmu mjere da ae nakon ođržane sjednice op- 
štinskim kolima prebace odbornici u uđaljenija sela.



ftedajednik SO Popović Milorad odgovara đe će se rnprevi- 
ti raćunica iz koje bi se viđjelo da li je rentabilnije dati kola 
zu prevoženje odbornika ili ia platiti dnevnice i prevoz.

Odbornik Drvtgić Dru.joijub iznosi da ;Je suobraće ј ш  veza 
ou robiajoa vrlo sluba, pa prediažc da se uvede lokal do Dobrnje.

Odbornik Šolaja Jefto pređlaže da se saobraze izborne je- 
dinice i zborovi biraća.

Odbornik Verem Ahnet iznosi da su prostorije u kojima se 
vrše vjenćanja vrlo slabe i neugledne« te da bi trebolo nešto izmje- 
niti, јех* se stvara neugodna aituacija pri ovia svožania činovi a. 
Osiia toga, prednlaže da sc uve Je popust na lokalni saobraćaj za bor- 
oe i invuliđe.

Odboraik Basarić Branko smatra da bi pravHnije bilo dati 
povlastice u loisalnom saobraća ju radniclma koji autobuse koriste sva- 
koonevno i zbog toga irnaju vellke izdatke nego borcima i invaiiđina 
koji koriste povremeno.

Obralić 8sađ pređalaže da se vjenčanja no obavljaju u Gor-
njea ŠeUerut Jer da je prostorija ispod svake kritike, nego đa se 
vjenćanja obovljaju u sobi pređejednika Skupštine opstine.

Ođbornik Božić Vlađo pcstavlja pltanje šta je sa izvješta- 
jea komisije koja je odredjena po pitanju zerade "Fond-5".

Predsjednik 30 odgovura da će koaisija podnijeti izvještaj.
Sjeđnica je završena u 16,20 ćasova.
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sa ХХХУ11 sjednice Skupštine opštine Banja Luka za IJ.decembar 1965.

Izvještaj o izvršenju Društvenog plana opštine Ba- 
nja Luka za periođ januar-septembar 1965. godine,.

2* Prijedlog Odluke o izmjeni clanova 223. i 224*. Statu- 
ta opštine Banja Luka,

Izvjestilac: Ciganović Milan
3. Pi'ijedlog Ođluke o izmjeni Odluke o odredjivanju ka- 

matnih stopa na poslovni fond privrednih organizacija, komunalne i 
ugostiteljske djelatnosti, djelatnosti turističkog posredovanjai i 
djelatnosti uslužnog zanatstva za 1965. godinu,

Izvjestilac: Kosanović Josip
Ji^Prijedlog Odluke o osnovnim smjernicama za upravlja- 

nje sredstvfma kamata na poslovni fond komunalnih privrednih orga- 
nizacija, privrednih organizacija ugostiteljstva, turističkog pos- 
redovanja i uslužnog zanatstva,

Izvjestilac: Kosanović Josip

vanju vrije(з) Prijeđlog Odluke o izmjeni Odluke o ponovnom utvrđji- arfosti stambenih zgrađa, stanova i poslovnih prostorija,
Izvjestilac: Mešinović Tasim

(^6^/Prijedlog Rješenja o obrazovanju komisija za pregled statuta rađnTn organizacija,
Izvjestilac: Gunić Džavid

7. Prijeđlog Rješenja o imenovanju članova konkursnih
komisija za raspisivanje i sprovodjenje konkursa za imenovanje di- 
rektora radnih organizacija, /

Izvjestilac: Gunić Džavid
8. Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na izmjenu Statuta Zaštitne radionice ,10bnova,t Banja Luka,

Izvjestilac: Ciganović Milan
( 9>> Prijedlog Zaključka o odobrenju plana sječa za 1966. 

godinu za šurrfe u gradjanskoj svojini,
Izvjestilac: Ibrahimbegović Dževad.
Prijedlog Zaključka o odobrenju plana sječa za 1966. godinu SPP ^ЧЗапja Luka11.
Izvjestilac: Ibrahimbegović Dževad



2
\ 11Ј Prijedlog Zaključka o odobrenju plana sječa za 

1966. sođinu 1SIP "Kozara*1 Bosanska Dubica,
Izvjestilac: Ibrahimbegović DževadХГ у-

Г lPj/Pri jeđlog Zaključka o odobrenju plana sječa za 
1966. godimoPP "Posavina" Bosanska Gradiška,

Izvjestilac: Ibrahimbegović Dževad

stabala,
13•) Prijedlog Zaključka o odobravangu sjepe orahovih 

Izvjestilac: Ibrahimbegović Dževad
Сн. Pirijedlog Rješenja o korištenju sredstava Rezer- 

vnog fonda opštine Banja Luka,
Izvjestilac: Kosanović Josip -

;15. Prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka
na iznos od 1 ,500.000 novih dinara, .s

nara
nar

Izvjestilac: Kosanovic Josip 
16. Prijeđlog Sješenja o davanju garancija:

a) ZZ "Kozara" Ivanjska na iznos od 30,450.000 đi-
b) ZZ "Kozara" Ivanjska na iznos od 5t734#000 di- . 
Izvjestilac: Kosanović Josip

&

Prijedlog Sješenja iz imovinsko-pravne oblasti:
I - o dodjeli nacionalizovanog neizgradjenog gra- 

djevinskog zemljišta:
- Pranjić Mariji,^
- Vuković Milošu

zemljišta IIу— o odbijanju zahtjeva za dodjelu gradjevinskog 
- Stanivuković Jove >jy- Gambexgejg . 'v
-̂  Tadić RadovaTna,
IH] - o dopuni rješenja Ш О  Banja Luka broj KV-364 od 22.7.1960. ^бЗтпед^

. (Г\5 - o ukidanjg rješenja:
g - N00 Banja Luka broj 04-NS-362 od 1б#12.1961. godine - ЈГОО̂  Ban,ja Luka broj 04-PS-6/1 od 31.3.1961. godine
. Ш /- o izmjeni rješenja Skupštine opštine Banja Luka broj 339/2 od Т5'.7*1964. godine,— -
i VI/- o ukiđanju rješenja Skupštine opštine Banja Lu-cađr broj 04-NS-271 ođ 28.4.1962. godine,—  '
VIIL- o odredjivanju organom korišćenja Centra za ško- lovanje kadrova'-u privredi,



VIII - о odbijanju zahtjeva za pokretanje postučka o 
davanju na korištenje gradjevinskog neizgradjenog zeinljišta: '

- Kremenović Rajka,
- Mirjanić Desimira.’u^v^
Izvjestilac: Hasanbašić Nijaz

/ /

HA.KHA.DWI DHEVNI SED
v ć  Prijedlog Rješenjgt & odredjivanju stalne mjeseć-, 

ne nagrade predsjedniku Skupšt'ine^opštine Banja Luka, л Izvjestilac: Gunlć Džavid 1'

Prijedlog Rj^šenja o odrgdjivanju ličnog dohodka 
sekretaru Skupštine opštine Banja Luka,Izvjestilac: Gunić Džavid

(f20. Erijedlog Rješenja o davanju garancija korisnicima 
sredstava iz Fonda za stambenu izgradnju na iznos od dinara . i 
142,789.451.-Izvjestilac: Kosanović Josip

/м 2l|. Prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 
nosu od dinara 85j000*000 коГ
Izvjestilac: Kosanović Josip

na zajam u iznosu od dinara 85j000*000 kod Fonđa za stambenu iz- r 
gradnju, \

Рл31>2. Prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 
na zajam snšbdt u iznosu od dinara 249-,029.729 i ć m a ,  Izvjestilac: Kosanović Josip

j> / 25. PTijedlog Rjcšenja o zaduženju opštine Banja Luka 
na zajam u iznosu od dinara 52^000*000.- 

Izvjestilac: Kosanović Josip
*2 24. Prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 

na zajam u iznosu od dinara 288,559^2603^^ r
Izvjestilac: Kosanovic Josip

-'-'2$. Prijedlog Rješenja o zaduženju opštine Banja Luka 
na zajam m^gnosu od 11521-40.000 dinara. /
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